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Ukonniemessä hiihdetään vielä kilometrin lenkkiä
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Tähän asti huollettu 3,4 kilometrin lenkki jätettiin tänään lumen puutteen vuoksi ajamatta.

Ukonniemessä on vielä käytössä latu stadionilta jäähallille. 

Tätä reilun kilometrin mittaista lenkkiä ajetaan latukoneella seuraavan kerran huomenaamuna sunnuntaina. Seuraava huolto

tehdään tiistaiaamuna ja jatkoa harkitaan lumitilanteen mukaan.
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